

The School Administration welcomes its students according to the schedule below and wishes all a blessed year filled with success.

Monday	16/09/2019	Grade 9 and Secondary 3
Tuesday	24/09/2019	Grades 1, 4, 5, 8, Sec. 1 and Sec. 2
Wednesday	25/09/2019	Grades 2, 3, 6 and 7
Thursday	26/09/2019	KG3
Tuesday	01/10/2019	KG2
Thursday	03/10/2019	KG1 (with parents 10:00 a.m.- 12:00 noon)
Friday	04/10/2019	KG1 (with parents 10:00 a.m.- 12:00 noon)
Monday	07/10/2019	KG1 regular schedule

- Schedule of classes: Grade 1- Secondary 3 from 7:55 a.m. till 2:45 p.m.
KG1, KG2 and KG 3 from 7:55 a.m. till 1:45 p.m.
- Bus transportation is provided to and from school starting the morning of Tuesday 24/09/2019.
- Transportation will be preferably in school buses or with parents ONLY.
- All students should be equipped with the required books before classes begin.

Entrance Formalities

- The school formalities will take place between 8:30 a.m. and 1:00 p.m. by family alphabetical order, as follows:

Monday 16/09/2019	A - B	Thursday 19/09/2019	L - M - N - O
Tuesday 17/09/2019	C - D - E - F - G	Friday 20/09/2019	P Z
Wednesday 18/09/2019	H - I - J - K		

- Entrance formalities include:
 - Drawing Term 1 School Tuition, School Supplies and Transportation Fees Coupons to be paid before the deadline.
 - Buying the school uniform.

Central Administration Schedule during Summer 2019

We are pleased to inform you that the Central Administration offices are opened during the summer of 2019 according to the following schedule.

<i>July 2019 - 9:00 a.m.-1:00 p.m.</i>	<i>August 2019</i>	<i>September 2019 - 8:30 a.m.-1:00 p.m.</i>
Daily till Thursday, July 11 Tuesdays 16, 23, 30 Thursdays 18, 25	The Administration offices are closed during all the month of August.	Monday, September 2 Starting Monday, September 16

**N.B.: You are kindly requested to respect and abide by the above mentioned dates.
Thank you.**

الدخول وبدء الدروس

٢٠٢٠/٢٠١٩

ترحب إدارة الثانوية بتلامذتها الأعزاء، وتمنّى لكلّ منهم ومنهنّ سنة نعم وبركات مليئة بثمار العلم والأخلاق والثّقافة بجوّ من السّلام، وتُسرّ باستقبالهم بحسب البرنامج التّالي:

الإثنين	٢٠١٩/٠٩/١٦	الأساسي التاسع والثّانوي الثالث
الثلاثاء	٢٠١٩/٠٩/٢٤	الأساسي الأول، الرّابع، الخامس، الثّامن والثّانوي الأوّل والثّاني
الأربعاء	٢٠١٩/٠٩/٢٥	الأساسي الثّاني، الثّالث، السّادس والسّابع
الخميس	٢٠١٩/٠٩/٢٦	الرّوضة الثّالثة
الثلاثاء	٢٠١٩/١٠/٠١	الرّوضة الثّانية
الخميس	٢٠١٩/١٠/٠٣	الرّوضة الأولى (برفقة الأهل من الساعة ١٠ - ١٢ ظهرًا)
الجمعة	٢٠١٩/١٠/٠٤	الرّوضة الأولى (برفقة الأهل من الساعة ١٠ - ١٢ ظهرًا)
الإثنين	٢٠١٩/١٠/٠٧	الرّوضة الأولى دوام عادي

- الدّوام المدرسيّ: من الأساسيّ الأوّل إلى الثّانويّ الثّالث، من السّاعة ٧,٥٥ صباحًا حتّى ٢,٤٥ بعد الظّهر.
- من الرّوضة الأولى إلى الرّوضة الثّالثة، من السّاعة ٧,٥٥ صباحًا حتّى ١,٤٥ بعد الظّهر.
- أوتوكارات المدرسة تؤمّن التلامذة ذهابًا وإيابًا ابتداءً من صباح الثلاثاء ٢٠١٩/٠٩/٢٤.
- يتسمّ نقل التلامذة بالأفضل في أوتوكارات المدرسة أو مع الأهل فقط.
- يجب تأمين الكتب المطلوبة كاملة لكلّ تلميذ وتلميذة قبل بدء الدروس.

معاملات الدخول

- يتمّ إنجاز المعاملات المدرسيّة بين السّاعة الثامنة والنصف صباحًا والواحدة ظهرًا، حسب تسلسل الحروف الأبجدية لاسم العائلة، في التواريخ المذكورة أدناه:

L - M - N - O	الخميس ٢٠١٩/٠٩/١٩	A - B	الإثنين ٢٠١٩/٠٩/١٦
P Z	الجمعة ٢٠١٩/٠٩/٢٠	C - D - E - F - G	الثلاثاء ٢٠١٩/٠٩/١٧
		H - I - J - K	الأربعاء ٢٠١٩/٠٩/١٨

- تتضمّن هذه المعاملات:

- سحب قسيمة الدّفعة الأولى من الأقساط المدرسيّة والقرطاسيّة وبدل النّقل لتدفع ضمن المهلة المحدّدة.
- شراء الزيّ المدرسيّ.

برنامج الإدارة المركزيّة خلال صيف ٢٠١٩

يسرّنا أن نعلمكم أنّ الإدارة المركزيّة تفتح أبوابها خلال صيف ٢٠١٩ بحسب البرنامج التّالي:

شهر أيلول ٢٠١٩ من ٨,٣٠ صباحًا حتّى ١٤,٠٠ بعد الظّهر	شهر آب ٢٠١٩	شهر تمّوز ٢٠١٩ من ٩,٠٠ صباحًا حتّى ١٤,٠٠ بعد الظّهر
الإثنين ٢ أيلول إبتداءً من ١٦ أيلول	الإدارة مقفلة لا دوام إداريّ في شهر آب عطلة للجميع	دوام يوميّ حتّى الخميس ١١ تمّوز أيّام الثّلاثاء ١٦ و ٢٣ و ٣٠ يوميّ الخميس ١٨ و ٢٥

يرجى منكم احترام المواعيد المذكورة أعلاه والالتزام بها.

مع الشكر والأمانى بعطلة سعيدة للجميع!